



KERAJAAN MALAYSIA

**PEJABAT KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
NEGERI KELANTAN**

KENYATAAN SEBUT HARGA

SEBUTHARGA UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA

Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUT HARGA	KELAYAKAN	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK	TARIKH DAN WAKTU DOKUMEN DIJUAL	TEMPAT DOKUMEN DIPEROLEH	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1	No. Sebut Harga : KPLB.SH.42/2019/KLTN01 Kerja-kerja pembinaan longkang berdekatan Sekolah Seri Maharaja Kg. Bukit Abal Barat Dun : Selising Parlimen : Pasir Puteh	Berdaftar dengan : i) CIDB (Sijil Perolehan Kerja Kerajaan) ii) CIDB (Sijil Perakuan Pendaftaran) Gred: G2; Kategori: CE; dan Pengkhususan: CE21 iii) Bhgn. Pembangunan Kontraktor & Usahawan (Sijil Taraf Bumiputra) *Sijil Asal (WAJIB dibawa bersama) iv) Kontraktor: Seluruh Kelantan	Berkumpul di Dihadapan SMU(A) Diniah, Permatang Rambai, Selising Tarikh : 12/03/2019 (Selasa) Jam: 9.30 pg Kehadiran adalah DIWAJIBKAN	Tarikh Dijual : 12/03/2019 Hingga 20/03/2019 Waktu : 9.00pg - 12.30 t/hari 2.30ptg - 4.30ptg (Ahad - Rabu) 9.00pg - 12.00 t/hari 2.30ptg - 3.00ptg (Khamis)	Pejabat KPLB Negeri Kelantan, Bangunan FELCRA Berhad, Tingkat 1 Seksyen 25, Jalan Sultan Yahya Petra 15150, Kota Bharu Kelantan	Tarikh Tutup : 20/03/2019 (Rabu) Waktu : 12.00 t/hari

KEUTAMAAN AKAN DIBERIKAN KEPADA KONTRAKTOR TEMPATAN

- Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada pegawai syarikat yang menghadiri lawatan tapak dan yang sah sahaja. Untuk maksud ini pegawai syarikat hendaklah membawa **KAD PENGENALAN, SURAT PENDAFTARAN ASAL SIJIL KONTRAKTOR KERJA TARAF BUMIPUTRA BAHAGIAN PEMBANGUNAN KONTRAKTOR DAN USAHAWAN (BPKU) KEMENTERIAN KERJA RAYA SERTA SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN, SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN DARI LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB) DAN COP RASMI SYARIKAT.**
- Dokumen Sebut Harga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.
- Lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**. Hanya penama di dalam Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputra dari Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) Kementerian Kerja Raya atau Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Perakuan Pendaftaran dari Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) sahaja dibenarkan untuk mewakili syarikat dalam proses perolehan ini.
- Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri yang ditulis No. Sebutharga ke dalam Peti Tawaran di :-

PEJABAT KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
NEGERI KELANTAN
BANGUNAN FELCRA BERHAD, TINGKAT 1, SEKSYEN 25,
JALAN SULTAN YAHYA PETRA, 15150 KOTA BHARU, KELANTAN
TEL : 09-748 0960 FAKS : 09-7433287

- Dokumen Sebut Harga yang **LEWAT** diterima tidak akan dipertimbangkan.

Tarikh:

28/2/19